
 

 

 

 

                     Z Á P I S 
 

z 7. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané dne 31.8.2011 
  

 

Dne 31. 8. 2011 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: zasedací místnost v 5. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21,    

361 20 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16.45 hodin 

Přítomni: Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková, Mgr. Vladimír Hůrka, 

JUDr. Radan Večerka, Mgr. Jana Petříková, Zdeněk Slába 

Omluveni: / 

Neomluveni:  /  

Hosté: Marie Pavlišová, pracovnice odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu č. 6/2011 

3. Základní analýza soustavy ZŠ zřizovaných MMKV 

4. Příspěvek na provoz škol ve druhé polovině roku 2011 a rok 2012 

5. Investiční plány zpracované odborem investic MMKV 

6. Náměty na řešení grantové politiky – prioritní osa 1, Počáteční vzdělávání, oblast podpory 

1.2. Rovné příležitosti dětí a žáků, včetně dětí a žáků se speciálními vzdělávacími potřebami 

1.3. Další vzdělávání pracovníků škol a školských zařízení v Karlovarském kraji II  

7. Kontrola plnění plánu činnosti komise na rok 2011 

8. Různé, diskuse 

9. Návrh usnesení 

10. Závěr 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Hana Janischová.  

 

1. Schválení programu 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 



2. Schválení zápisu č. 6/2011 

Zápis č. 6/2011 z jednání Komise ŠVD dne 8. 6. 2011 byl všemi přítomnými členy schválen. 

3.  Základní analýza soustavy ZŠ zřizovaných MMKV 

Mgr. Janischová poděkovala JUDr. Večerkovi za zajištění zpracování materiálu - Základní analýza  

soustavy základních škol zřizovaných Magistrátem města Karlovy Vary. Hlavním úkolem bylo popsat 

základní příležitosti a rizika ovlivňující náklady města na provoz jím zřizovaných základních škol a 

rovněž kvalitu poskytované veřejné vzdělávací služby. 

Návrh: Analýzu rozeslat příslušným ředitelům a ve spolupráci s nimi zajistit dopracování detailů. 

4.   Příspěvek na provoz škol ve druhé polovině roku 2011 a rok 2012 

Došlo k navýšení příspěvku na provoz škol v oblasti energií 8 - 10% a financování kroužků v rozmezí 

30 - 45 tisíc Kč. 

5.   Investiční plány zpracované odborem investic MMKV 

Komise obdržela návrh plánu investic pouze na 1 rok, je třeba vyvolat schůzku na OI na toto téma. 

V oblasti investic je úspora finančních prostředků, ředitelé mohou prostředky na základě požadavku 

předloženého odboru investic vyčerpat do konce tohoto roku. Prostředky lze použít např. na vybavení 

do škol, nikoliv na stavební práce. Ing. Škaryd předá tuto informaci ředitelům ZŠ a MŠ na poradě 

ředitelů dne 7. 9. 2011. 

6.   Náměty na řešení grantové politiky – prioritní osa 1, Počáteční vzdělávání 

Informace z KÚKK - prostředky nejsou čerpány, ředitelé nemají zájem, kraj nabízí pomoc. Výzvy 

umožňují nastavit projekt tak, jak škola potřebuje, avšak zpracování pro jednotlivé školy je příliš 

pracné. Komise navrhuje zajistit zpracování projektu společně pro více škol určeným pracovníkem 

Magistrátu případně najmout externistu. Tento pracovník by byl placen prostředky z projektu. 

7.   Kontrola plnění plánu činnosti komise na rok 2011 

Demografický vývoj – úkol trvá. 

8.  Různé, diskuze 

Úkoly: 

a) Zorganizovat metodickou schůzku ekonomů a ředitelů škol, přizvat ekonoma OKŠT a pokud 

to bude možné i bývalou ekonomku Ing. Stolínovou. 

b) Požádat o předložení ročního plánu akcí Města Karlovy Vary a rozeslat ho na školy. 

c) V rámci propagace vyčlenit určité finanční prostředky pro školy, které se těchto akcí zúčastní 

(např. výkresy dětí, karnevalový průvod, atd.) a dále vyčlenit prostředky na podporu 

mezinárodních aktivit (např. návštěvy partnerských škol v zahraničí). 

d) Dopracovat Základní analýzu ZŠ, zvolit nástroje řešení specifikované v bodě 1-7, vypracovat 

analýzu ekonomické výhodnosti sloučení MŠ do dvou subjektů. 

e) Zaměřit se na podporu aktivit seniorů, p. Slába - centralizování na jedno místo /Spolkový  



dům/, nabídku činností pro seniory zveřejnit v RL. Mgr. Petříková - školy budou upravovat 

své kapacity, poté ať předloží nabídku volných učeben i s potřebou finančních prostředků pro 

případné využití. 

f) Pan Slába navrhuje přítomnost člena komise při kontrolních dnech primátora na školách. 

g) Seznámit ředitele škol s možností čerpání finančních prostředků na investice - vybavení 

učeben. 

9.  Návrh usnesení 

Komise ŠVD navrhuje svolat metodickou schůzku ekonomů a ředitelů škol s ekonomem OKŠT. 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, Mgr. Vladimír Hůrka,  

   JUDr. Radan Večerka, Mgr. Jana Petříková, Věra Bartůňková, Zdeněk Slába 

   proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

Komise navrhuje zřídit na Magistrátu města Karlovy Vary pracovní pozici pro zajištění zpracování 

projektů na čerpání finančních prostředků z grantů školami zřizovanými Městem Karlovy Vary. 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, Mgr. Vladimír Hůrka,  

   JUDr. Radan Večerka, Mgr. Jana Petříková, Věra Bartůňková, Zdeněk Slába 

   proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

Komise žádá o předkládání informací o probíhajících investicích na školách. 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, Mgr. Vladimír Hůrka,  

   JUDr. Radan Večerka, Mgr. Jana Petříková, Věra Bartůňková, Zdeněk Slába 

   proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

 

Termín příští komise bude 5. 10. 2011 od 15:00 hod. v Základní škole, Poštovní ulice. 

Dne: 5. 9. 2011 

Zapsala: Marie Pavlišová           ____________________ 

                    

                

              ____________________ 

        Mgr. Hana Janischová   

         předsedkyně komise 


